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la plataforma per a penjar en ella la seua oferta, així com per 
a accedir als perfils dels professionals que s’hagen inscrit. 
L’empresa pot consultar exclusivament el perfil de les perso-
nes candidates inscrites en la seua oferta. Dir-li que fins ara 
s’han inscrit 68 empreses .

L’Ivace actua com a facilitador, dinamitzador, formant profes-
sionals i assessorant les empreses, a més de supervisor de les 
accions que es desenvolupen en la plataforma –continguts, 
ofertes de treball i perfils demandants de treball–, rebutjant, 
i per tant no publicant, aquelles ofertes o perfils de deman-
dants d’ocupació que no se cenyisquen a l’objectiu per al qual 
s’ha creat aquesta plataforma .

Ivace està treballant actualment en la segona i en la tercera 
fase, que es troben en un estat molt avançat de desenvolupa-
ment . La segona s’implementarà en setembre de 2017 i la de 
tercera, en gener de 2018 .

Respecte a la pregunta que vosté també fa de com va influir 
la plataforma Exportjobs en la política de internacionalitza-
ció, tenint en compte, d’una banda, l’actual escenari global i, 
per un altre, el nou entorn socioeconòmic que exigix que el 
coneixement es constituïsca en el factor clau del creiximent, 
posem a la disposició de les empreses aquest instrument des 
del convenciment que uns recursos humans més formats i 
més qualificats, que aporten valor a l’empresa, constituïxen 
una de les claus fonamentals per a guanyar en competitivitat 
i poder eixir a l’exterior amb garanties d’èxit .

Com vosté molt bé sap, la internacionalització és un pilar 
dinamitzador de la nostra economia, i tot allò que fem des de 
l’administració en aquest àmbit serà ajudar a millorar-la .

Entenem que Exportjobs és un instrument profitós i espe-
rem que tant les empreses com els demandants de treball el 
sàpien aprofitar.

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

(Ocupa la presidència el president, senyor Enric Morera i Català)

El senyor president:

Moltes gràcies, conseller .

Senyories, passem a l’última pregunta, que formula el diputat 
Antonio Woodward al conseller d’economia .

Senyor Woodward, quan vosté vullga .

El senyor Woodward Poch:

Muy buenas tarde .

Desde Ciudadanos, nos congratulamos que este año Feria 
Valencia haya cumplido cien años . Entre sus atributos, 
como . . ., en el de los valencianos, destaca su carácter empren-
dedor, comerciante, trabajador, conciliador y sufridor, por lo 

que esperamos que este centenario sea el punto de partida 
del resurgir de la feria .

Parece que este mediodía por fin se ha firmado el proto-
colo de reestructuración de la feria entre todas las partes 
implicadas .

Mire, nuestro grupo en Les Corts echa de menos información 
al respecto . No sé si también el otro partido en la oposición 
está igual que nosotros, a dos velas en este . . ., caso . Luego 
querrán buscar consenso y complicidad y llegar a acuerdos 
de último –mejor dicho, segundo– para que apoyemos su 
botánica hoja de ruta .

Deben pensar bien en las segundas oportunidades, y esta 
mañana han tenido un buen ejemplo de ello . Yo entiendo . . ., 
desde nuestro grupo entendemos la política alejada de 
confrontaciones erráticas, y sí poder llegar al consenso 
máximo y acuerdos útiles para el bienestar de los ciudadanos .

Tras las últimas noticias no sabía muy bien si realizar la 
pregunta a los dos consellers implicados –hace un rato estaba 
el conseller Soler– y que respondieran media intervención 
cada uno a la misma, y saber si el modelo de gestión de Feria 
Valencia es común a ambos .

Mi pregunta es: ¿cuál va a ser el modelo de gestión que tiene 
previsto aplicarse para Feria Valencia?

Muchas gracias . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, senyor Woodward .

Senyor conseller . . ., honorable conseller, té vosté la paraula .

El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball:

Gràcies, president .

Senyor diputat, vosté sap que des del principi de la legisla-
tura, i com ja va exposar fa unes setmanes el conseller d’hi-
senda, és a dir, que ho haguera pogut fet també . . ., i ho hagu-
érem pogut fer a la mateixa hora, però fa unes setmanes el 
conseller d’hisenda va poder explicar què és el que pensava 
ell de Fira València .

El que sí que volem posar de palés és que venim d’una nefasta 
gestió dels anteriors responsables; en particular, des del pla 
de modernització de la fira de 2001 i la seua continuació en 
2005, amb l’ampliació del pla de modernització .

És per això que el ple del Consell, el passat 12 de maig, va ser 
informat del protocol d’intencions consensuat amb l’Ajun-
tament de València i Fira València, destinat a possibilitar el 
procés de reestructuració de l’entitat firal.

L’objectiu no és altre que convertir Fira València en un pol 
d’atracció d’empreses i inversions estrangeres, així com un 
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instrument estratègic per a la dinamització de l’economia 
valenciana .

El senyor president:

Moltes gràcies, conseller .

Senyor Woodward .

El senyor Woodward Poch:

Entendida esta primera respuesta, pero . . ., me gustaría saber 
el modelo de gestión que tienen previsto aplicarse en Feria 
Valencia, por favor .

Gracias . (Algú diu: «Gràcies.»)

El senyor president:

Moltes gràcies, senyor Woodward .

El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball:

Vaig a ser succint i vaig a explicar-li quin és el full de ruta que 
vam aprovar o que hem signat este matí les quatre parts o les 
tres parts .

Primer, el ple del Consell haurà d’aprovar un decret llei d’as-
sumpció del deute, que haurà de ser convalidat posterior-
ment per Les Corts . El decret llei de cap manera suposarà 
afegir noves obligacions financeres a les ja compromeses pels 
anteriors governs, la qual cosa suposa que La Generalitat no 
haurà de destinar recursos addicionals. La principal finali-
tat de la norma és aclarir la situació administrativa del deute 
i alliberar Fira València d’una pesada llosa que impedix el seu 
desenvolupament comercial .

Al mateix temps, s’aprovarà un altre decret llei que modifi-
carà la Llei 3/2011 de comerç de la Comunitat Valenciana, on 
s’equipararà l’activitat firal a un servei d’interés general auto-
nòmic, atribuint a La Generalitat no sols la capacitat norma-
tiva respecte d’aquestes accions, sinó també la possibilitat de 
promoure la celebració de fires comercials de forma directa 
o indirecta .

Per un altre costat, l’Ajuntament de València rescatarà la 
concessió actual sense que això supose indemnització per a 
l’actual institució firal i, tot seguit, l’ajuntament cedirà la gestió 
de la infraestructura a La Generalitat mitjançant una conces-
sió demanial de forma gratuïta per espai de 75 anys, el màxim 
legal permés, a canvi que el Consell es comprometa a conser-
var la infraestructura en perfecte estat de funcionament .

I, per un altre costat, La Generalitat gestionarà l’activitat firal 
en règim de col·laboració publicoprivada, garantint la majoria 
de participació valenciana i de la mà d’un o més socis tecno-
lògics triats mitjançant un procés de diàleg competitiu amb 
especialistes del sector .

La cessió de l’activitat a l’operador resultant del procés 
desencadenarà la dissolució de l’actual patronat de Fira 
València, que es compromet a continuar desenvolupant la 
gestió del recinte durant el període transitori, així com a 
garantir que el rescat de la concessió actual de l’entitat firal 
no genere drets indemnitzatoris .

Pense que la fulla de ruta queda aclarida i, ara ja, des d’ací, ho 
sabem tots, ¿val?

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, conseller .

 

Interpel·lació a la consellera d’Habitatge, Obres Públiques 
i Vertebració del Territori, senyora María José Salvador 
Rubert, sobre la política general de la conselleria pel que fa als 
habitatges del barri José Antonio d’Alacant i la seua situació, 
que formula la diputada senyora Elisa Díaz González (GP 
Popular) (RE número 67.258, BOC número 193)

El senyor president:

Senyories, finalitzat este punt de preguntes al Consell, passa-
rem al següent punt, que són les interpel·lacions.

En primer lloc, la interpel·lació a la consellera d’Habitatge, 
Obres Públiques i Vertebració del Territori, que formula la 
il·lustre diputada Elisa Díaz . . ., sobre els habitatges del barri 
José Antonio d’Alacant .

 

La senyora Díaz González:

Gracias, señor president .

Buenas tardes, señora consellera .

Le agradezco que venga a explicar este asunto, ya que los 
vecinos del barrio José Antonio de Alicante quieren y necesi-
tan conocer cuál va a ser la actuación que se va a llevar en el 
barrio, cuándo y de qué manera .

El anterior Consell dejó preparada la situación para realizar 
la actuación integral en el barrio José Antonio de Alicante . 
Pero, desde que usted es consellera, los vecinos viven con 
incertidumbre, y viven con incertidumbre porque han 
ocurrido determinados sucesos que vienen acompañados 
por comunicados de su conselleria que traen consigo prome-
sas incumplidas, promesas que parece que no llegan, contra-
dicciones y mentiras .


